
Verslag Algemene Ledenvergadering van  Drentse KEI 13 december 2023 

Aanwezig: 

 

Afwezig met kennisgeving 

 

 

1 Welkom en Mededelingen 

a Talitha Soeverein en Tina Baars worden voorgesteld. Tijdens de ziekteperiode van Margreet 

Schuiling vervangen zij haar in de rol van initiatiefbegeleiders 

b Frank Wildschut, innovatie manager bij Energie VanOns en daarnaast Provinciaal coördinator 

voor het ontwikkelfonds van Energie Samen in Drenthe. Jaap Hoeksema, directeur van Energie 

VanOns. Beide stellen zich voor. 

c Brief Provincie 

Afspraak: de brief die Drentse KEI naar de provincie heeft gestuurd om zon op dak financieel beter 

mogelijk te maken is aangepast naar de situatie in Coevorden om de gemeente dezelfde vraag te 

stellen. De coöperatie Westerveld zou de brief graag als voorbeeld gebruiken voor eigen gebruik. 

Hans beloofd de brief door te sturen. Kan ook voor andere coöperaties als die interesse hebben. 

d  Dorinda vertelt over haar ervaring in Brussel. Daar heeft ze een presentatie gegeven waarin 

de rol van Drentse KEI en de coöperaties onder de aandacht is gebracht van het Europese parlement. 

e Gebiedscoöperatie Zuid West Drenthe is een samenwerkingsverband waarbij coöperaties uit 

Westerveld, de Wolden, Hoogeveen en Meppel betrokken zijn en daarnaast een coöperatie uit 

Overijsel. Aanleiding voor de samenwerking is de ontwikkeling van een windmolenpark op de grens 

van Drenthe en Overijsel, wat voor Meppel meetelt in de RES opdracht. De wens is dit in coöpetatief 

eigendom te doen. Het bestuur van Drentse KEI gaat in gesprek met de gebiedscoöperatie om te zien 

hoe we constructief met elkaar kunnen samenwerken. 

f Zonneroute A37. Drentse KEI heeft middelen gekregen om enerzijds initiatieven uit de 

postcodestrook die een actieve rol willen hebben richting het realiseren van lokaal eigendom van de 

zonneroute, te ondersteunen. Anderzijds een actieve rol op het gebied van kennisdeling.  

2 Notulen 11 april,  

Pagina 4, Scoop 12, de eerste keuring is kan wel 1000 euro kosten. Als je de scoop 12 aanvraagt, zorg 

dat het papierwerk goed op orde is, kan wel 300 euro schelen op de rekening. 

Daarmee notulen 11 april vastgesteld.  

3 Vacature bestuur Drentse KEI. 

Hans roemt de inzet van Richard en vraagt nadrukkelijk aan de leden in hun omgeving te zoeken naar 

iemand die in het profiel van de vacature past. 

4 PLED 2 

Hans licht toe hoe wij eraan werken om bij de provincie weer middelen vrij te krijgen, samen met 

NMF. Tot eind 2024 kunnen we waarschijnlijk de initiatiefbegeleiders in dienst houden. Daarna hangt 

het af van het resultaat van onze inspanningen. 



5 Financiën 

Luuk licht het jaarverslag van 2022 toe. Meldt dat de kascommissie niet bij elkaar is geweest. Er 

hadden zich twee leden gemeld, maar de namen waren zoek geraakt. Daarom nu een fiat van een 

accountant. 

Toelichting op 2022.  

- Extra informatie over subsidie opschaling Ondersteuningsprogramma Bewonersparticipatie. 

Dit wordt opgenomen in de nieuwsbrief  

- Gerard Offringa begeleid een traject voor bewoners en de gemeente om te komen tot een 

gedragen besteding van de middelen uit het gebiedsfonds dat voortkomt uit de windmolens 

aan de zuidkant van Coevorden. 

- Hans vraagt de vergadering of het bestuur decharge magen geven t.a.v. jaarverslag. Dat krijgt 

hij 

- Drie leden voor de kascommissie, (namen heeft Tina genoteerd). 

 

6 Presentatie door Jaap Hoeksema, directeur Energie VanOns 

We worden bijgepraat over veel zaken waar Energie VanOns op dit moment actief aan werkt en over 

de manier waarop het bedrijf zich voorbereid op te nemen stappen in de zeer beweeglijke energie 

markt van dit moment. 

Voor de leden van onze coöperaties die een contract hebben bij Energie VanONs is het belangrijk te 

weten: Het coöperatieve contract wordt heel scherp geprijsd. Het model contract maakt Energie 

VanOns relatief duur. Zorg dat je leden dit helder hebben en een goede keuze in deze maken. 

Vragen aan Jaap: 

Vanuit de coöperaties: kan er een duidelijke flyer komen met daarin duidelijk verwoord of afgebeeld 

waarom dat het een goede zaak is energie te kopen bij Energie VanOns. Waarin ook duidelijk 

aangeven wordt hoe je bij het goede contract komt.  

Antwoord Jaap: Energie VanOns zoekt naar een weg om alle leden van de coöperaties over te laten 

gaan naar een Coöperatief contract. 

Vraag: Uitleg waarom onze Groene Stroom zo groen is. Graag meenemen in folder of in nieuwsbrief. 

Op de vraag over betere afstemming tussen verschillende Algemene Ledenvergaderingen en de 

communicatie daarover: 

Tina meldt dat zij met Olivier de Greef afstemming organiseert tussen ALV’s Energie VanOns en 

koepels. Dit tijdig delen via nieuwsbrief opdat coöperaties daarop af kunnen stemmen. 

Vanuit Westervelde is er interesse in het convenant Midden Drenthe.  

Dick stuur Jan en Evert Blomsma het convenant Midden Drenthe toe. 

7 Pauze 

Tafelgesprekken waarin we in twee tafels uiteengaan. 

We spreken elkaar bij over waar de coöperaties goede resultaten boeken, wat punten zijn waar 

aandacht en of hulp bij nodig is.  

Er ontstaan levendige gesprekken waarin uitwisseling, netwerken en kennisdeling centraal staan. 

Om 22.00 uur sluit de voorzitter de vergadering. 

 


